

Styrelsemötesprotokoll

Styrelsemöte 4 Verksamhetsåret 2011/12

Utskrift: 2011-12-09

Tid: Datum: 2011-12-07 Starttid: 16:30 Sluttid: 19:35
Plats: Ingegerd Ericsson, Academicum, Medicinargatan 3
Kallade: GUS styrelse, GFS ordförande, GUDK, GUST-representanter, revisorer, Spionen
Närvarande: **Presidium:** Nathalie Norberg
Eva Jonson
Röstberättigade ledamöter: Cajsa Johansson, Göta
Hannah Saldert, Göta
Mathilda Bränfeldt, Göta (-§4.2)
Tobias Olausson, Göta
Cecilia Månsson, HHGS
Erik Gustafsson, HHGS
Linus Palmqvist, HHGS
Nils Rudqvist, SAKS
Stina Fredriksson, SAKS
Adjungerade: Fanny Fors, mötesordförande
Sofia Eklund, mötessekreterare
Erik Strandmark, verksamhetsrevisorsersättare
Klara Gustafsson, GUST-representant (§1.11-§2.3)
Malin Henriksson, HHGS
Marie Norman, studentrepresentant (-§2.3)

§	Ärende	Beslut/åtgärd
1	Preliminärer	
1.1	Mötets öppnande	Nathalie Norberg förklarade mötet öppnat 16:37
1.2	Mötets behöriga utlysande	Styrelsen beslutade att anse mötet behörigen utlyst
1.3	Presentationsrunda	Mötets deltagare presenterade sig i en runda. Stina Fredriksson presenterade Sahlgrenska akademins Studentkår.
1.4	Val av mötesordförande	att utse Fanny Fors till mötesordförande
1.5	Val av mötessekreterare	att utse Sofia Eklund till mötessekreterare
1.6	Val av justeringspersoner	att utse Linus Palmqvist och Stina Fredriksson till justeringspersoner
1.7	Justering av röstlängd	Röstlängden justerades och mötet befanns vara beslutsfärdigt (9 närvarande ledamöter från 3 kårer)

Mötesordförande	Mötessekreterare	Protokolljusterare	Protokolljusterare
<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>

Styrelsemötesprotokoll

Styrelsemöte 4 Verksamhetsåret 2011/12

Utskrift: 2011-12-09

- | | | |
|------|-----------------------------------|--|
| 1.8 | Föregående mötesprotokoll | att lägga protokollet från StyM2011/12:3 till handlingarna |
| 1.9 | Adjungeringar | att hålla öppet möte |
| 1.10 | Ärendelista | Erik Gustafsson lade till inför StyM5: Revidering av GUS åsikter om kursvärderingar
att lägga ärendelistan till handlingarna |
| 1.11 | Godkännande av föredragningslista | att godkänna föredragningslistan med omkastning av beslutsärenden och diskussionsärenden |

2 Rapport

- | | | |
|-----|---|---|
| 2.1 | Presidiets rapport | Rapport hade skickats ut med handlingarna och Nathalie Norberg och Eva Jonson svarade på styrelsens frågor.
att lägga rapporten till handlingarna
att fastställa PreB2011/12:10 |
| 2.2 | Rapport från Marie Norman, omorganisationen | Rapport hade skickats ut med handlingarna. Styrelsen diskuterade bland annat att tidsåtgången för omorganisationsarbetet blivit större än vad någon trodde.
Marie Norman svarade på frågor och gjorde några tillägg om saker som kommit fram sen rapporten skrevs.
att lägga rapporten till handlingarna |
| 2.3 | Övriga rapporter | Klara Gustafsson rapporterade inför universitetsstyrelsens möte i nästa vecka. Omorganisationen, och särskilt arbetsordningen, är mötets stora fråga. |

4 Diskussion

- | | | |
|-----|--------------|---|
| 4.1 | Valprocessen | Nathalie Norberg berättade om de administrativa misstag som uppstod i årets valprocess och efterlyste styrelsens åsikter om hur dessa bör hanteras.

Styrelsen diskuterade varför det blivit fel och vad man kan göra åt felen. De ledamöter som yttrade sig i frågan uttryckte önskan om att ogiltigförklara de aktuella valen för att sedan göra om dem på januarimötet. Det diskuteras också huruvida det borde finnas stadgat hur hanteringen ska gå till när ett val har blivit felaktigt berett. Frågan återkommer. |
|-----|--------------|---|

Mötesordförande

Mötessekreterare

Protokolljusterare

Protokolljusterare

Styrelsemötesprotokoll

Styrelsemöte 4 Verksamhetsåret 2011/12

Utskrift: 2011-12-09

- 4.2 Utvärdering av valet 2012 Presidiet hade skickat ut underlag och Eva Jonson föredrog. Styrelsen diskuterade många olika aspekter på valprocessen, såväl mötets utformning som valberedningens arbetsfördelning och mandat. Alla var överens om att kårerna måste ta större ansvar.

Då det var svårt att på sittande möte komma fram till några bra lösningar föreslogs att en arbetsgrupp ska tillsättas för att kunna komma med konkreta förslag. Presidiet återkommer med detta.

3 Beslut

- 3.1 Götheborgske Spionen, budget Tobias Olausson från Spionens styrelse föredrog ärendet och svarade på frågor. Bland annat fanns frågor om att GU:s prenumeration står för en så stor del av intäkterna, och önskemål om en konsekvensanalys av vad som skulle hända om den intäkten minskade eller försvann. Tobias tog med sig frågan.

Styrelsen beslutade
att fastställa Spionens budget för 2012 enligt bilaga 1

- 3.2 Grafisk profil, sekundärt typsnitt Nathalie Norberg och Eva Jonson föredrog ärendet. Under förra året togs ett beslut om sekundärt typsnitt då GUS typsnitt inte fungerar i alla lägen, men också det sekundära typsnittet är problematiskt. Därför presenterades nu ett nytt förslag. Styrelsen var positiv men önskade tillsätta en arbetsgrupp för resten av den grafiska profilen.

Erik Gustafsson yrkade
att delegera åt presidiet att utse en arbetsgrupp som innan StyM7 ska ha utarbetat ett underlag för utvärdering och eventuell revidering av GUS grafiska profil

Styrelsen beslutade
att Times New Roman är GUS alternativa typsnitt för de tillfällen då Remontoire inte finns tillgängligt
att bifalla Eriks yrkande

- 3.3 Revidering av GUS budget Nathalie Norberg gick igenom förslaget till reviderad budget och svarade på styrelsens frågor.

Styrelsen beslutade
att fastställa reviderad budget för GUS enligt bilaga 2

Mötesordförande

Mötessekreterare

Protokolljusterare

Protokolljusterare

Styrelsemötesprotokoll

Styrelsemöte 4 Verksamhetsåret 2011/12

Utskrift: 2011-12-09

5 Övriga frågor

- 5.1 Studenternas hus
Tobias Olausson föredrog. I dagsläget har Göta all kontakt med Göteborgs universitet om Studenternas hus men tycker att detta känns skevt eftersom det är fler än Göta som använder huset. Göta önskar nu att GUS presidium ska administrera en grupp för att hålla ihop frågorna.

Styrelsen diskuterade olika möjligheter, överlag så ansågs det vara en viktig fråga för Göteborgs studenter men inte självklart en GUS-fråga. Presidiet tar kontakt med GFS och rapporterar sedan tillbaka.
- 5.2 SAMO
Hannah Saldert föredrog en fråga kring SAMO-nätverket. Bara ett möte har hållits under terminen, då SAMO tyvärr inte har kunnat prioriteras.

6 Mötets avslutande

- 6.1 Mötesutvärdering
Genomfördes med runda.
Genomgående positiva synpunkter på mötets innehåll och diskussioner.
- 6.2 Mötets avslutande
Mötesordförande förklarade mötet avslutat 19:35.

Mötesordförande

Fanny Fors

Mötessekreterare

Sofia Eklund

Protokolljusterare

Linus Palmqvist

Protokolljusterare

Stina Fredriksson

Mötesordförande

Mötessekreterare

Protokolljusterare

Protokolljusterare